

**Canadian Propane Association COVID-19/Essential Service campaign – Phase II
(Starting March 31, 2020)**

Over the coming week, the following messages will be shared on CPA's social media accounts to convey: 1) the role of propane operators in supporting Canada's COVID-19 response efforts, 2) the industry's appreciation for frontline workers, and 3) the need for all Canadians to do their part.

<i>ENGLISH</i>	<i>FRENCH</i>
Thanks to the hundreds of propane operators who are stepping up to the plate during this crisis. From providing fuel for #COVID19 testing facilities to adding safety measures to keep workers and people safe – we thank you!	Merci aux centaines d'opérateurs de propane qui se mobilisent et qui fournissent en propane les installations qui font des tests pour la #COVID19 . Bravo pour vos mesures de salubrité pour assurer la sécurité des travailleurs et des personnes qui doivent s'y rendre- nous vous remercions!
Truckers help bring food to grocery stores and critical supplies like personal protective equipment and fuel to hospitals. #ThankATrucker today! (Quote tweet of the post below; many trucking orgs in Canada have shared it) https://twitter.com/DaynaRobbie/status/1244406932397490177	Les camionneurs aident à apporter de la nourriture aux épiceries et des fournitures essentielles comme de l'équipement de protection individuelle et du carburant aux hôpitaux. #ThankATrucker aujourd'hui!
We're all in this together. Thank you for your cooperation as additional safety measures are being implemented around propane delivery. #HereForYou #Essential Service	Nous sommes tous dans le même bateau. Merci de votre coopération aux mesures supplémentaires de sécurité qui sont mises en œuvre pendant la livraison de propane. #IciPourVous #ServiceEssentiel
We are working 24/7 and engaging with all levels of government to ensure our industry's needs are met while keeping everyone safe. Find up-to-date #COVID19 info regarding the propane industry here: https://propane.ca/covid/	Nous travaillons 24h / 24 et 7j / 7 et nous nous engageons avec tous les niveaux de gouvernement pour garantir que les besoins de notre industrie soient satisfaits tout en assurant la sécurité de tous. Trouvez des informations à jour sur # COVID19 concernant l'industrie du propane ici: https://propane.ca/fr/covid/
Thank you to all the workers keeping truck stops and rest areas safe and open, providing transportation workers the opportunity to rest and refuel. You help keep propane moving. #EssentialService	Merci à tous les travailleurs qui veillent à ce que les relais routiers et les aires de repos soient sécuritaires et ouverts, ce qui permet aux travailleurs des transports de se reposer et de faire le plein. Vous aidez à faire circuler le propane. #ServiceEssentiel #IciPourVous

<p>Our industry is supporting emergency efforts on the ground in response to #COVID19. Industry is delivering propane to testing facilities and providing #EssentialService to communities.</p>	<p>Notre industrie soutient les efforts d'urgence sur le terrain en réponse à #COVID19. Nous livrons du propane aux installations qui font des tests et fournissent #ServiceEssentiel aux collectivités.</p>
<p>We all have a role to play in preventing the spread of #COVID19. Tweet us how you are doing your part to #FlattenTheCurve, whether you're at work or at home!</p>	<p>Nous avons tous un rôle à jouer pour empêcher la propagation de la #COVID19. Tweetez-nous comment vous faites votre part pour #FAplatirLaCourbe, que vous soyez au travail ou à la maison!</p>
<p>Workers in #EssentialServices across the country are on the frontlines as we battle #COVID19. We remain in communication with governments to quickly respond to the needs of health care facilities. #HereForYou</p>	<p>Les travailleurs de #ServiceEssentiel à travers le pays sont sur la première ligne alors que nous combattons #COVID19. Nous restons en communication avec les gouvernements pour répondre rapidement aux besoins des établissements de santé. #IciPourVous</p>
<p>Propane providers play a critical role for hospitals, nursing homes and other health care facilities. Reach out to your local distributor if you have questions about your needs. #EssentialServices #HereForYou</p>	<p>Les fournisseurs de propane jouent un rôle essentiel pour les hôpitaux, les maisons de soins pour personnes âgées et les établissements de soins de santé. Communiquez avec votre distributeur local si vous avez des questions sur vos besoins en propane. #ServiceEssentiel #IciPourVous</p>
<p>Our top priority is ensuring the safety and well-being of our members and the communities they serve. Stay up-to-date on industry news relating to #COVID19 by visiting our website. #HereForYou #EssentialService (https://propane.ca/covid/)</p>	<p>Notre seule priorité est d'assurer la sécurité et le bien-être de nos membres et des communautés qu'ils desservent. Restez à jour sur les nouvelles de l'industrie concernant la #COVID19 en visitant notre site Web. #IciPourVous #ServiceEssentiel (https://propane.ca/fr/covid/)</p>